
ZÁPIS 
 

ze 7. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 
konané dne 27.07.2022 od 14:00 hod.  

distanční formou (on-line) 
 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký,  Pavel 

Bartoš,  Matěj Hlavatý 
 
Omluven:   Jan Janeček, Martin Podveský 
 
Nepřítomen: Mgr. Jan Zeman, Jiří Regner 
 
Hosté:  Bc. Pavel Bulíček, 1. náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje 

Ing. Bohumil Pecold, vedoucí odboru informatiky 
  

Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 
3. Obnova WiFi kontrolerů pro wifi v objektu Regiocentra KHK 
4. Rozšíření kapacity stávajících diskových úložišť technologického centra KHK 
5. Dokoupení licencí Microsoft v rámci EA smlouvy Microsoft formou minitendru na MV ČR 
6. Různé 

 
 
K bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných 
 
Jednání ve 14:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.  
 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 6 členů komise on-line formou 
videokonference. 
 
 
K bodu 2 
Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen  
Mgr. Tomáš Merta.  
 
Program 7. jednání komise IT byl členy komise odsouhlasen. Ověřovatelem zápisu ze 7. jednání 
komise IT byl určen Mgr. Tomáš Merta. 
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K bodu 3 
Obnova WiFi kontrolerů pro wifi v objektu Regiocentra KHK 
 
Ing. Bohumil Pecold k předmětnému uvedl, že obnova Wifi kontrolerů je obnovou plánovanou   
(v roce 2022 končí stávající servisní podpora), v rámci schváleného rozpočtu Královéhradeckého 
kraje pro oblast IT v roce 2022. Předmětem zakázky byla dodávka kompletního zprovoznění Wifi 
kontrolerů v režimu vysoké dostupnosti, včetně poskytování servisní a technické podpory na 
dalších 5 let. Předpokládaná hodnota zakázky byla stanovena ve výši 1.512.000 Kč bez DPH, na 
základě veřejné zakázky byl vybrán dodavatel AUTOCONT a.s. Aktuální stav realizace – Wifi 
kontrolery již dodány a zapojeny bez jakýchkoliv závad. 
 
Diskuse: 
Ing. Tomáš Pětivoký se dotazoval k proběhlé veřejné zakázce. Na dotazy reagoval Ing. Bohumil 
Pecold. 
MgA. Václav Bartoš se dále zajímal o zkušenosti z provozu nových IP telefonů.  
 
 
K bodu 4 
Rozšíření kapacity stávajících diskových úložišť technologického centra KHK 
 
Ing. Bohumil Pecold vysvětlil, že k rozšíření kapacity stávajících diskových úložišť technologického 
centra Královéhradeckého kraje bylo plánováno na rok 2023, ale vzhledem ke zvyšujícím se 
nárokům na objem uložených dat (pro ukládání uživatelských dat, pro navyšování e-mailových 
schránek) a pokračující migraci serverů s velkou diskovou kapacitou, je již nyní dosaženo stropu 
použitelné kapacity diskového pole a hrozí riziko přeplnění kapacity. Proto je nutné rozšířit 
stávající diskové pole v rámci schváleného rozpočtu Královéhradeckého kraje pro oblast IT na rok 
2022 – tento požadavek byl zapracován a schválen v rámci 2. změny rozpočtu Královéhradeckého 
kraje na rok 2022. Předmětem veřejné zakázky je rozšíření kapacity stávajících diskových polí 
včetně implementace a záručního servisu.  
 
Diskuse: 
Bob Šviha požádal o specifikaci nárůstu objemu ukládaných dat. Ing. Tomáš Pětivoký připomenul 
v rámci řešení této situace možnost používat cloudové služby (např. pro provozování e-mailů) – 
těmto řešením se Královéhradecký kraj brání s odkazem na kybernetickou bezpečnost. 
 
 
K bodu 5 
Dokoupení licencí Microsoft v rámci EA smlouvy Microsoft formou minitendru na MV ČR 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval, že na základě usnesení Rady KHK č. RK/23/1564/2018 schválil 
uzavření Smlouvy o centralizovaném zadávání mezi  Českou republikou – Ministerstvem vnitra a 
Královéhradeckým krajem. Ministerstvo vnitra jako centrální zadavatel dne 26.04.2022 uzavřelo 
novou Rámcovou dohodu na pořizování produktů Microsoft na dobu určitou do 25.04.2026 nebo 
do vyčerpání celkové ceny plnění ve výši 6.200.000.000,- Kč bez DPH. Předmětem této rámcové 
smlouvy je poskytování: 

 Licencí softwarových produktů Microsoft na základě licenčních programů Enterprise. 
 Podpory Software Assurance na základě licenčních programů Enterprise. 
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V letošním roce potřebuje odbor informatiky v souladu se schváleným rozpočtem nakoupit další 
licence produktů Microsoft, jejichž pořízení bude řešeno na základě výše uvedené Rámcové 
dohody na pořizování produktů Microsoft s Ministerstvem vnitra, jako centrálním zadavatelem, 
formou minitendru.  
 
 
K bodu 7 
Různé 
         
MgA. Václav Bartoš se dále zajímal o aktuální situaci související s pořízením nového systému pro 
evidenci usnesení orgánů Královéhradeckého kraje. Ing. Bohumil Pecold k tomuto uvedl, že otázku 
pořízení nového systému evidence usnesení řeší pracovní skupina, dle dostupných informací byly 
v této záležitosti ukončeny předběžné tržní konzultace, na základě kterých oddělení organizační 
vyhotovilo své vyjádření, které postoupilo odboru informatiky a odboru investic – oddělení veřej-
ných zakázek nyní připravuje specifikaci pro vypsání veřejné zakázky na pořízení systému. 
 
MgA. Václav Bartoš dále okomentoval aktuální stav související se zprovozněním „Rozklikávacího 
rozpočtu kraje“ – dříve než bude zrealizováno, bude nutné rozhodnutí Rady Královéhradeckého 
kraje, které umožní zveřejnit účetní podrobnosti v hospodaření Královéhradeckého kraje. K to-
muto Bc. Pavel Bulíček doplnil, že podklad pro rozhodnutí rady kraje bude připraven v průběhu 
měsíce září 2022, kdy bude již k dispozici vizualizace předmětného „Rozklikávacího rozpočtu 
kraje“ a bude možnost podrobněji s tímto radu kraje seznámit.  
 
 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 7. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie v 14:30 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky. Upozornil, že další jednání proběhne ve středu dne 31.08.2022 od 14:00 hodin 
on-line formou. 
 
 

             MgA. Václav Bartoš 
      předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  
Mgr. Tomáš Merta, dne 14.08.2022 
 
Zapsala:  
Ivana Nesvačilová, dne 03.08.2022 
 


